
 
第 1條

 
Section 1

The Hong Kong University of Science and Technology (Amendment) Ordinance 
2023 

《2023年香港科技大學 (修訂 )條例》

2023年第 26號條例
A3290

Ord. No. 26 of 2023
A3291

本條例旨在修訂《香港科技大學條例》，容許委任校董會不時釐定的
副校長人數；並就相關事宜作出規定。

[2023年 7月 21日 ]

由立法會制定。

1. 簡稱
本條例可引稱為《2023年香港科技大學 (修訂 )條例》。

2. 修訂《香港科技大學條例》
《香港科技大學條例》(第 1141章 )現予修訂，修訂方式列於
第 3條。

3. 修訂第 12條 (校長、首席副校長、副校長及其他教職員的委
任 )

第 12(1)(b)條——
廢除
“及不多於 3名副校長”

An Ordinance to amend The Hong Kong University of Science and 
Technology Ordinance to allow appointment of such number 
of Vice-Presidents as determined by the Council from time to 
time; and to provide for related matters.

[21 July 2023]

Enacted by the Legislative Council.

1. Short title

This Ordinance may be cited as The Hong Kong University of 
Science and Technology (Amendment) Ordinance 2023.

2. The Hong Kong University of Science and Technology Ordinance 
amended

The Hong Kong University of Science and Technology 
Ordinance (Cap. 1141) is amended as set out in section 3.

3. Section 12 amended (appointment of President, Provost, Vice-
Presidents and other staff)

Section 12(1)(b)—

Repeal

“and not more than 3 Vice-Presidents”
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第 4條

 
Section 4

The Hong Kong University of Science and Technology (Amendment) Ordinance 
2023 

《2023年香港科技大學 (修訂 )條例》

2023年第 26號條例
A3292

Ord. No. 26 of 2023
A3293

Substitute

“, and such number of Vice-Presidents as determined by 
the Council from time to time,”.

4. Saving

Nothing in this Ordinance shall affect or be deemed to affect 
the rights of the Central Authorities or the Government of the 
Hong Kong Special Administrative Region under the Basic 
Law and other laws, or the rights of any body politic or 
corporate or of any other person except such as are mentioned 
in this Ordinance and those claiming by, from or under them.

代以
“及人數為校董會不時釐定其數目的副校長”。

4. 保留條文
本條例的條文不影響亦不得當作影響中央或香港特別行政區
政府根據《基本法》和其他法律的規定所享有的權利或任何政
治體或法人團體或任何其他人的權利，但本條例所述及者和
經由、透過或藉著他們提出申索者除外。
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